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Protokoll fört vid Bålsta IKs årsmöte 2024-03-13 

Tid 18.45 

Plats: Fridegårdscaféet, Bålsta 

1. Mötets öppnande 

 

Som representant för styrelsen öppnade Martin Westerberg årsmötet.  

 

2. Upprop och fastställande av röstlängd 

 

Närvaroförteckningen upprättades och röstlängden fastställdes till 11 personer, se bilaga 1.  

 

3. Val av a. ordförande för mötet 

  Till mötesordförande valdes Martin Westerberg.  

 

  b. sekreterare för mötet 

  Till mötessekreterare valdes Rikard Nilsson 

 

  c. två justeringsmän tillika rösträknare 

  Till justeringsmän valdes Fredrik Lång och Mattias Jonsson.  

 

4. Fråga om mötets behöriga utlysande 

 

Årsmötet fann att Bålsta IKs årsmöte varit utlyst i enlighet med stadgarna.  

 

5. Fastställande av dagordning 

 

Utskickad dagordning fastställdes.  

 

6. Verksamhetsberättelser – analys av tidigare år 

    

  a. Verksamhetsanalys 2023 

  Klubbens sex övergripande mål med tillhörande indikatorer gicks igenom och  

   användes som stöd för beskrivning av hur styrelsen arbetat under året.  

  Sammantaget bedöms mycket positivt pågå inom klubben.    

 

  b. Resultat- och balansräkning för 2023 

  Ann-Sofie Wiman redogjorde för det ekonomiska utfallet 2023. Både  

  intäkter och kostnader är högre än 2022 vilket är enligt budget.  

     Resultatet summerade till en förlust om -118 141 kr att jämföra med  

      budgeterade -150 825 kr, dvs utfall över budget.   

 

  Balansomslutningen uppgår till 854 170,50. Klubben har börjat skriva av på    

      förrådscontainern med 10 013 kr per år.  

  

  c. Styrelsens samt Teamens verksamhetsberättelser 

  Martin redogjorde för styrelsens verksamhetsberättelse. Teamens  
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  verksamhetsberättelser hade tillgängliggjorts på hemsidan inför  

  årsmötet och lämnades utan diskussion.  

 

7. Revisionsberättelse 

 

Revisorerna Anna Widell och Stefan Ivarsson redogjorde för revisionsarbetet innehållande 

ekonomisk revision och förvaltningsrevision. Revisorernas revisionsberättelse 

rekommenderade årsmötet att fastställa resultat och balansräkning och ge styrelsen 

ansvarsfrihet för den tid revisionen avser.  

 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

 

Mötesordförande frågade årsmötet om styrelsen kunde beviljas ansvarsfrihet och fann 

frågan med ja besvarad.  

 

9. Fastställande av medlemsavgifter 

Styrelsens förslag är att avgiften kvarstår oförändrad under 2025, dvs: 

- 400 kr i medlemsavgift för enskild och 800 kr för familj. 

- Till det kommer en tränings- och tävlingsavgift om 450 kr per person för aktiva. 

 

Mötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 

 

10. Fastställande av verksamhetsplan 2024 

Styrelsens förslag till verksamhetsplan presenterades. Årsmötet fastställde 

verksamhetsplanen för 2024 i enlighet med styrelsens förslag.  

 

11. Budget för 2024 

Styrelsens förslag till budget presenterades: 

- Intäktssidan budgeteras till 785 375 kr.  

- Kostnadssidan budgeteras till 823 588 kr.  

- Resultatet budgeteras till ett underskott på 38 213 kr, vilket förklaras av  

   ombyggnaden av gymmet och klubblägret i Falun, samt att vi kommer ha lite färre  

   arrangemang kommande år. Årsmötet konstaterade att klubben på senare år budgeterat  

   för underskott men ändå haft plusresultat (2023 dock ett underskott men mindre än  

   budgeterat underskott) och att klubben har en sund ekonomi.   

   Årsmötet fastställde budgeten för 2024 i enlighet med styrelsens förslag.  

 

12. Behandling av styrelsens förslag samt i rätt tid inkomna motioner 

 

Det finns inga inkomna motioner, varför frågan lämnades.   

 

13. Val av: 

 

Mötesordföranden lämnade ordet till valberedningen, som föredrog sina förslag. 
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a. Föreningens ordförande för en tid av 1 år 

Årsmötet valde Robert Thorslund till ordförande. 

 

b. 3 st ledamöter för en tid av 2 år 

Årsmötet valde till ledamöter för en tid av 2 år 

Rikard Nilsson (omval) 

Nina Linell (omval) 

Elisabeth Mandorf (nyval) 

 

c.   2 st suppleanter för en tid av 1 år 

Årsmötet valde till styrelsesuppleanter för en tid av 1 år: 

Linus Rosén (omval) 

Gabriella Covarrubias (nyval) 

 

d. 2 st revisorer för en tid av 1 år 

Årsmötet valde till revisorer: 

Stefan Ivarsson   

Mats Berggren 

 

Utifrån stadgarna ska föreningen också ha en revisorssuppleant  

och årsmötet valde för en tid av 1 år: 

Linnea Björkén  

 

e. Valberedning 

Årsmötet valde till valberedning: 

Kristina Glantz Nilsson, sammankallande  

Daniel Narvåg Ahlsén 

Jennifer Löfgren  

 

14. Övriga frågor 

 

a) Styrelsens svar på fråga angående administrativa avgifter i SportAdmin från årsmötet 

2023 

 

Josephine redogjorde för styrelsens svar på förra årsmötets fråga (också utskickat inför 

årsmötet). Årsmötet fann svaret nöjaktigt och avslutade frågan.  

 

b) Bålsta IKs röst i distriktet (ej anmäld) 

 

En allmän diskussion fördes om vad klubben vill driva i distriktet: 

- Tydliggöra distriktets uppdrag och att detta kommuniceras till klubbarna 

- Synliggöra verksamheten 

- Samla ungdomar i roliga sammanhang 

 

15. Avtackning av avgående ledamöter 

Avgående ledamot Martin Westerberg tackades av årsmötet för sina insatser i styrelsen.  
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16. Mötets avslutande 

Mötesordföranden förklarade mötet avslutat.  

 

 

 

 

Martin Westerberg   Rikard Nilsson 

Mötesordförande   Mötessekreterare 

 

 

Fredrik Lång   Mattias Jonsson 

Justerare    Justerare 
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Bilaga 1 
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Protokoll fört vid Bålsta IKs årsmöte 2024-03-13 


Tid 18.45 


Plats: Fridegårdscaféet, Bålsta 


1. Mötets öppnande 


 


Som representant för styrelsen öppnade Martin Westerberg årsmötet.  


 


2. Upprop och fastställande av röstlängd 


 


Närvaroförteckningen upprättades och röstlängden fastställdes till 11 personer, se bilaga 1.  


 


3. Val av a. ordförande för mötet 


  Till mötesordförande valdes Martin Westerberg.  


 


  b. sekreterare för mötet 


  Till mötessekreterare valdes Rikard Nilsson 


 


  c. två justeringsmän tillika rösträknare 


  Till justeringsmän valdes Fredrik Lång och Mattias Jonsson.  


 


4. Fråga om mötets behöriga utlysande 


 


Årsmötet fann att Bålsta IKs årsmöte varit utlyst i enlighet med stadgarna.  


 


5. Fastställande av dagordning 


 


Utskickad dagordning fastställdes.  


 


6. Verksamhetsberättelser – analys av tidigare år 


    


  a. Verksamhetsanalys 2023 


  Klubbens sex övergripande mål med tillhörande indikatorer gicks igenom och  


   användes som stöd för beskrivning av hur styrelsen arbetat under året.  


  Sammantaget bedöms mycket positivt pågå inom klubben.    


 


  b. Resultat- och balansräkning för 2023 


  Ann-Sofie Wiman redogjorde för det ekonomiska utfallet 2023. Både  


  intäkter och kostnader är högre än 2022 vilket är enligt budget.  


     Resultatet summerade till en förlust om -118 141 kr att jämföra med  


      budgeterade -150 825 kr, dvs utfall över budget.   


 


  Balansomslutningen uppgår till 854 170,50. Klubben har börjat skriva av på    


      förrådscontainern med 10 013 kr per år.  


  


  c. Styrelsens samt Teamens verksamhetsberättelser 


  Martin redogjorde för styrelsens verksamhetsberättelse. Teamens  
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  verksamhetsberättelser hade tillgängliggjorts på hemsidan inför  


  årsmötet och lämnades utan diskussion.  


 


7. Revisionsberättelse 


 


Revisorerna Anna Widell och Stefan Ivarsson redogjorde för revisionsarbetet innehållande 


ekonomisk revision och förvaltningsrevision. Revisorernas revisionsberättelse 


rekommenderade årsmötet att fastställa resultat och balansräkning och ge styrelsen 


ansvarsfrihet för den tid revisionen avser.  


 


8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 


 


Mötesordförande frågade årsmötet om styrelsen kunde beviljas ansvarsfrihet och fann 


frågan med ja besvarad.  


 


9. Fastställande av medlemsavgifter 


Styrelsens förslag är att avgiften kvarstår oförändrad under 2025, dvs: 


- 400 kr i medlemsavgift för enskild och 800 kr för familj. 


- Till det kommer en tränings- och tävlingsavgift om 450 kr per person för aktiva. 


 


Mötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag. 


 


10. Fastställande av verksamhetsplan 2024 


Styrelsens förslag till verksamhetsplan presenterades. Årsmötet fastställde 


verksamhetsplanen för 2024 i enlighet med styrelsens förslag.  


 


11. Budget för 2024 


Styrelsens förslag till budget presenterades: 


- Intäktssidan budgeteras till 785 375 kr.  


- Kostnadssidan budgeteras till 823 588 kr.  


- Resultatet budgeteras till ett underskott på 38 213 kr, vilket förklaras av  


   ombyggnaden av gymmet och klubblägret i Falun, samt att vi kommer ha lite färre  


   arrangemang kommande år. Årsmötet konstaterade att klubben på senare år budgeterat  


   för underskott men ändå haft plusresultat (2023 dock ett underskott men mindre än  


   budgeterat underskott) och att klubben har en sund ekonomi.   


   Årsmötet fastställde budgeten för 2024 i enlighet med styrelsens förslag.  


 


12. Behandling av styrelsens förslag samt i rätt tid inkomna motioner 


 


Det finns inga inkomna motioner, varför frågan lämnades.   


 


13. Val av: 


 


Mötesordföranden lämnade ordet till valberedningen, som föredrog sina förslag. 
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a. Föreningens ordförande för en tid av 1 år 


Årsmötet valde Robert Thorslund till ordförande. 


 


b. 3 st ledamöter för en tid av 2 år 


Årsmötet valde till ledamöter för en tid av 2 år 


Rikard Nilsson (omval) 


Nina Linell (omval) 


Elisabeth Mandorf (nyval) 


 


c.   2 st suppleanter för en tid av 1 år 


Årsmötet valde till styrelsesuppleanter för en tid av 1 år: 


Linus Rosén (omval) 


Gabriella Covarrubias (nyval) 


 


d. 2 st revisorer för en tid av 1 år 


Årsmötet valde till revisorer: 


Stefan Ivarsson   


Mats Berggren 


 


Utifrån stadgarna ska föreningen också ha en revisorssuppleant  


och årsmötet valde för en tid av 1 år: 


Linnea Björkén  


 


e. Valberedning 


Årsmötet valde till valberedning: 


Kristina Glantz Nilsson, sammankallande  


Daniel Narvåg Ahlsén 


Jennifer Löfgren  


 


14. Övriga frågor 


 


a) Styrelsens svar på fråga angående administrativa avgifter i SportAdmin från årsmötet 


2023 


 


Josephine redogjorde för styrelsens svar på förra årsmötets fråga (också utskickat inför 


årsmötet). Årsmötet fann svaret nöjaktigt och avslutade frågan.  


 


b) Bålsta IKs röst i distriktet (ej anmäld) 


 


En allmän diskussion fördes om vad klubben vill driva i distriktet: 


- Tydliggöra distriktets uppdrag och att detta kommuniceras till klubbarna 


- Synliggöra verksamheten 


- Samla ungdomar i roliga sammanhang 


 


15. Avtackning av avgående ledamöter 


Avgående ledamot Martin Westerberg tackades av årsmötet för sina insatser i styrelsen.  
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16. Mötets avslutande 


Mötesordföranden förklarade mötet avslutat.  


 


 


 


 


Martin Westerberg   Rikard Nilsson 


Mötesordförande   Mötessekreterare 


 


 


Fredrik Lång   Mattias Jonsson 


Justerare    Justerare 
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Bilaga 1 
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